
Title (en)
Rotary lock cylinder for a security lock

Title (de)
Drehschliesszylinder für ein Sicherheitsschloss

Title (fr)
Cylindre de serrure rotatif pour une serrure de sécurité

Publication
EP 0736652 A2 19961009 (DE)

Application
EP 96810167 A 19960318

Priority
CH 95495 A 19950404

Abstract (en)
Tumblers have pins (8) mounted in radial holes (11,12,13) in the rotor (9) and cylinder housing. A majority of the holes, near the shear line (5), have
different widths making it difficult to align the housing pins (3) during an unauthorised forced entry. The wider parts (14,15,16) have a dia. 0.2 to 0.8
mm larger than the dia. of the housing pins. The wider parts extend radially over a depth of 0.2 to 1, pref. 0.6 to 0.8 mm.

Abstract (de)
Der Drehschliesszylinder weist ein Gehäuse (17) und einen in diesem gelagerten Rotor (9) sowie Zuhaltungen mit jeweils einem Rotorstift (8) und
einem Gehäusestift (3) auf. Zur Erschwerung einer Einordnung der Gehäusestifte (3) bei einem unbefugten Aufsperrversuch sind eine Mehrzahl
von Rotorbohrungen oder Gehäusebohrungen (23 bis 25), im Bereich der Scherlinie (5), mit einer Erweiterung (14,15,16) versehen, wobei diese
vorzugsweise unterschiedliche Durchmesser besitzen. <IMAGE>
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